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Zápisnica z 13. plánovaného verejného zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Veľké Uherce zo dňa 03. novembra 2016 
 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – 7 poslancov, neprítomní Štefan Vlčko a Anton Toma 

(príloha č. 1), ktorí sa ospravedlnili. 

 

     1. Otvorenie zasadnutia. 

     Na úvod starostka privítala prítomných a poslancov. Skonštatovala, že OZ je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ing. Alena 

Chalupová predložila  návrh programu 13. plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v tomto znení: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

3. Správa o plnení uznesení z 12. plánovaného zasadnutia OZ. 

4. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Veľké Uherce za 3. štvrťrok 2016. 

5. Opatrenia na zimné vykurovacie obdobie a zabezpečenie zjazdnosti miestnych 

komunikácií v zimnom období. 

6. Informácia o výchovno-vzdelávacom procese v školskom roku 2015/2016 v ZŠ, MŠ 

a SZUŠ Veľké Uherce. 

7. Prerokovanie došlých žiadostí a ostatných materiálov. 

8. Interpelácia poslancov OZ. 

9. Diskusia. 

10. Schválenie uznesení. 

11. Záver. 

 

Spýtala sa poslancov, či chce niekto z nich doplniť prednesený program. Nikto nechcel. Takže 

dala hlasovať, aby OZ zasadalo podľa tohto programu. Všetci hlasovali za, nikto nebol proti 

a nikto sa hlasovania nezdržal.  Skonštatovala, že program rokovania bol schválený 7 

poslancami.  

 

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

     Potom starostka prešla na druhý bod zasadnutia – voľba zapisovateľa. Za zapisovateľa 

navrhla Lýdiu Korcovú. Za overovateľov zápisnice pána Jána Kundláka a pána Antona 

Plandoru . Spýtala sa poslancov, či má niekto z nich iný návrh. Nikto nemal iný návrh, tak dala 

hlasovať. Všetci poslanci hlasovali za. Nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 

Skonštatovala, že zapisovateľom bude Lýdia Korcová a overovatelia budú pán Kundlák  a pán 

Plandora. Potom do návrhovej komisie navrhla za predsedu pána Ivana Tótha a za členov 

pani  Mgr. Danielu Javůrkovú a pána Antona Laca. Spýtala sa poslancov, či má niekto iný 

návrh. Nikto nemal, tak dala hlasovať o tomto návrhu. Všetci poslanci hlasovali za, nikto nebol 

proti a nikto sa hlasovania nezdržal. Starostka skonštatovala, že návrhová komisia bude 

pracovať v zložení: predseda pán Tóth a členovia p. Javůrková a p. Laco. 

 

 

3. Kontrola plnenia schválených uznesení 

      Tretím bodom zasadnutia bola správa o plnení uznesení z 12. plánovaného zasadnutia OZ. 

Starostka vyzvala Ing. Juríkovú, aby predniesla správu o plnení uznesenia z 12. plánovaného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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Pani Ing. Juríková predniesla správu o plnení uznesenia. (príloha č. 2). Starostka poďakovala 

za predloženie správy, spýtala sa či má niekto pripomienky ku tejto správe. Nikto nemal. 

Skonštatovala, že táto správa pôjde do uznesenie ako OZ berie na vedomie. 

 

4. Správa o plnení rozpočtu obce Veľké Uherce za 3. štvrťrok  2016.  

Starostka skonštatovala, že tento materiál poslanci obdržali (príloha č. 3) a ona sa len 

stručne vyjadrila, prečítala: Rozpočet bol schválený v príjmovej časti celkové príjmy za 

obdobie 1.-9.2016 sú 1 396 609,63 €, čo predstavuje plnenie rozpočtu na 68,94%, z toho príjem 

– dotácia pre ZŠ  312 187,40 €, dotácia pre ŠJ, ŠKD  50 220,00 € a dotácia pre SZUŠ 

397 674,00 €. 

Čistý príjem pre obec činí 636 528,23 €. Celkové výdavky sú 395 202,01 €. 

Zostatok na účtoch k 30.9.2016 predstavuje sumu 599 989,22 €. 

Podrobné plnenie rozpočtu bude vypracované pri ročnom hodnotení rozpočtu r. 2016. 

Starostka sa spýtala, či chce  niekto niečo dodať a opýtať sa.  Ešte teraz to čerpanie nie je veľké, 

ale v ďalšom štvrťroku prídu fakturácie za cesty, chodníky, tak sa to čerpanie trošku navýši. 

Daňový ukazovateľ je dobrý pre obec, to čo bolo sľúbené zo strany vlády a Ministerstva financií 

sa dodržalo a jednoducho vývoj je veľmi dobrý. Na ďalšom zasadnutí sa budeme zaoberať 

úpravou rozpočtu, nakoľko budeme musieť ešte niečo upravovať vo výdavkovej časti, ale aj 

v príjmovej. Má niekto ešte niečo k tomu. Nikto nemal žiadne námietky.  

Návrh uznesenia teda bude: OZ berie na vedomie informatívnu správu o plnení rozpočtu  

za 3. štvrťrok 2016. 

 

        5. Opatrenia na zimné vykurovacie obdobie a zabezpečenie zjazdnosti miestnych 

komunikácií v zimnom období   
            Starostka skonštatovala, že aj tento materiál (príloha č. 4) poslanci obdržali domov 

a mohli si ho preštudovať a nakoľko materiál je rozsiahly, bude aj vyvesený v úradných 

tabuliach obce. 

Potom sa starostka spýtala poslancov, či majú k opatreniam nejaké pripomienky, nikto nemal, 

a tak skonštatovala, že tento bod pôjde do uznesenia, že OZ schvaľuje opatrenia na zimné 

vykurovacie obdobie a zabezpečenie zjazdnosti miestnych komunikácií .  

 

        6. Informácia o výchovno-vzdelávacom procese v školskom roku 2015/2016 v ZŠ, MŠ 

a SZUŠ Veľké Uherce  (príloha č. 5, 6, 7) 
       Starostka skonštatovala, že všetci poslanci obdržali správy, sú to obsiahle materiály, ktoré 

budú zverejnené na stránkach uvedených škôl, ale aj na našej web stránke, ďalej starostka obce 

privítala riaditeľa ZŠ Mgr. Koctúra, riaditeľku MŠ p. Vlčkovú a zástupcu SZUŠ Ing. Valucha. 

Potom starostka obce vyzvala riaditeľa ZŠ, ako v krátkosti poinformoval poslancov a ostatných 

prítomných občanov o aktivitách ZŠ.  

Riaditeľ poskytol informáciu o počte žiakov – 218, z toho končilo 26 deviatakov, 4 odišli 

z piatej triedy do gymnázia, takže to bolo 30, 1 žiačka odišla z 8. triedy do bilingválneho 

gymnázia. Najdôležitejšia úloha je pripraviť žiakov na ďalšie štúdiá, to sa nám podarilo. Všetci 

žiaci boli prijatí v prvom kole, niektorí aj na dve školy, takže si mohli vyberať. O našich 

dobrých výsledkoch svedčí aj celoslovenské testovanie, kde sme obstáli veľmi dobre. ZŠ 

uskutočnila množstvo akcií počas roka, lyžiarsky výcvik, školu v prírode, plavecké výcviky, 

množstvo exkurzií, aby ten vyučovací proces bol obohatený aj o tie praktické vedomosti. Žiaci 

sa zúčastňujú na všetkých olympiádach, súťažiach. Úspešne reprezentujú školu a obec v okrese, 

dokonca aj v kraji, najväčšie úspechy – Erik Mlátko z biológie spolu s ním aj Hanka Súlovská, 

Erik sa v celoslovenskom kole umiestnil na 6. mieste z 18 žiakov. V recitačnej súťaži 

„Šaliansky Maťko“ po víťazstvách v okrese a kraji, sa Monika Doktorová umiestnila na treťom 



3 

 

mieste na Slovensku. Týmito úspechmi sa potvrdzuje, že výchovný proces je na dobrom úrovni. 

Riaditeľ na záver poďakoval celému kolektívu pedagógov za prácu a žiakom za ich usilovnosť. 

Potom vyzval, ak sa chce niekto spýtať konkrétne, tak môže. 

Starostka poďakovala a spýtala sa poslancov, či má niekto na p. riaditeľa nejaké otázky. 

Nik nemal. Starostka skonštatovala, že sme radi, že deti dosahujú takéto pekné výsledky. Z jej 

stránky by však povedala, čo sa týka technického zabezpečenia, či už školskej družiny, školskej 

jedálne, uvedené sú v katastrofálnom stave, nebudeme si nič nahovárať, žiadali sme prostriedky 

aj s p. riaditeľom ako havarijný stav, je nutná výmena okien a výmena kúrenia, zatiaľ sme 

nedostali žiadne rozhodnutie, pokiaľ neobdržíme žiadne vyjadrenie, táto žiadosť sa posúva do 

ďalšie roka. Starostka dúfa, že budeme úspešní, pokiaľ nie, budeme musieť hľadať iné 

prostriedky, ako tú budovu dať do poriadku. Starostka vyzvala vedenie školy, že by privítala 

väčšiu iniciatívu z ich strany, čo sa týka zapojenia sa do projektov. Treba sledovať výzvy, ktoré 

sú zverejňované na stránke Ministerstva školstva, operačné programy, ona to všetko nestíha. 

Poprosila by som vedenie, aby sa viac zaujímali, je v škole čo zlepšovať, napr.: laboratória, 

špeciálne učebne a pod.  

Na záver poďakovala ešte raz p. riaditeľovi a všetkým pedagógom za ich prácu. 

Ďalej vyzvala starostka obce riaditeľku MŠ p. Vlčkovú. 

Riaditeľka MŠ: poďakovala hneď na úvod za krajší vzhľad MŠ – zateplenie a fasáda budovy. 

Rodičia to tiež veľmi oceňujú. Informácia o počte detí: 21 predškolákov, 2 s odloženou 

dochádzkou, do ZŠ odišlo 19 detí, v šk. rol 2016/2017 bolo prijatých 13 detí, teda celkový počet 

detí je 62. MŠ má 6 pedagogických zamestnancov 2 prevádzkové pracovníčky. MŠ nastúpila 

na nový školský vzdelávací program, ktorý je zameraný na komunikáciu a získavanie 

matematických kompetencií a predčitateľskú gramotnosť. Vyzdvihla spoluprácu so ZŠ, 

otvorenosť pedagógov ZŠ pri zápise žiakov. Ďakuje za pomoc rodičov. MŠ je vybavená 

internetovým pripojením a v triedach sú nootebooky. Zamerali sa viac na pohybovú aktivitu 

detí. Žiada o pomoc do budúcnosti – úpravu okolia MŠ, pridajú sa aj rodičia. Upozorňuje na 

nebezpečenstvo zabezpečenia objektu – je nedostatočné. Preliezky sú poškodené inými deťmi. 

Starostka poďakovala p. riaditeľke aj ostatným učiteľkám za ich prácu. 

Samozrejme nekončíme, nad vchody dáme prístrešky, bude sa opravovať komín, okolie aj 

preliezky, do budúcna pouvažuje, že tú časť oplotíme, aby sa zamedzilo prístupu zvonka, sú 

dosť zničené, stále je čo robiť, nekončíme, budeme hľadať všetky možnosti vylepšenia. 

Starostka vyzvala poslancov, či sa chce niekto niečo opýtať? Pán Tóth – chodí na zasadnutie 

MŠ aj ZŠ – Rady školy, majú aj oni svoje starosti a problémy, chce sa im tiež poďakovať za 

ich náročnú prácu. 

Starostka vyzvala pána Valucha – SZUŠ  

Poďakoval, že po 10 rokoch sa podarilo vytvoriť veľmi dobrú spoluprácu s Obcou aj s MŠ a ZŠ.  

Vyzdvihol, že prispievajú k vzdelávaniu detí. Vyučujú na 24 elokovaných pracoviskách. Sú 

vďační aj svojim zamestnancom, ktorí dochádzajú na pobočky, čo je dosť náročné. Boria sa 

taktiež s problémami, ale chvália sa tiež aj úspechmi. 1204 žiakov, majú 4 odbory. Vo Veľkých 

Uherciach je vyše 84 detí, ktoré navštevujú všetky štyri odbory. Taktiež nabehli na nový 

vzdelávací program. Viac sa zamerali na vnútorné procesy školy, práca s pedagógmi, ktorí sa 

taktiež musia neustále vzdelávať. Zúčastnili sa s deťmi množstvo akcií, podujatí – sú súčasťou 

správy. Snažia sa robiť vystúpenia v konkrétnej obci s ich deťmi, nezvážajú detí z iných 

pobočiek, aby obyvatelia tej danej obce videli, ako ich deti napredujú. Na záver – zníženie 

normatívov pre SZUŠ – vytvorili si rezervu, sú členom asociácie súkromných škôl, sledujú 

dianie a majú obavy, ako to všetko dopadne. 

Starostka poďakovala p. Valuchovi a všetkým pedagógom SZUŠ za ich prácu. 

Starostka vyzvala poslancov, či majú nejaké dotazy.  
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P. Toth – chce poprosiť o ústretovosť, čo sa týka dochádzky detí z MŠ do SZUŠ, deti nemajú 

vhodný čas, je to už v čase spánku, vyrušujú ostatné deti, potom sú aj doma nepokojné, či by 

sa to nedalo doriešiť, aby sa ten vyučovací proces upravil k spokojnosti oboch strán. 

- Ing. Valuch – budeme to riešiť, nemôžeme to robiť za každú cenu. My sme ponúkli nejaké 

rozvrhy, ak sa to nebude dať, bude sa musieť nájsť schodná cesta, možno aj vylúčením týchto 

detí a prijatím až po nástupe do ZŠ. 

Mrzí ich to a budú sa snažiť urobiť nápravu. 

Riaditeľka MŠ – daný problém sa už vyriešil s riaditeľkou Mgr. Valuchovou, jednalo sa to len 

o jedno dieťa – to je už odhlásené, celkovo sa to týkalo predškolákov. Je to na rodičovi, či dá 

dieťa na krúžok, ale nesmie narúšať chod školy. 

Návrh do uznesenia – berie na vedomie Informáciu o výchovno-vzdelávacom procese 

v školskom roku 2015/2016 v ZŠ, MŠ a SZUŠ Veľké Uherce 

 

        7. Prerokovanie došlých žiadostí a ostatných materiálov.  
            Starostka obce – na schválenie bude kúpna zmluva - poslanci obdržali návrh kúpnej 

zmluvy medzi obcou a Máriou Poluchovou, bytom Lúčna 1487/14 Bánovce nad Bebravou, 

mali sme zámer schválený v predchádzajúcom zasadnutí OZ, teraz sa bude schvaľovať zmluva . 

Starostka sa opýtala, či majú poslanci niečo proti? Nikto nemal. (príloha č. 8 a 9) 

Návrh na uznesenie – OZ schvaľuje  a) KZ č. 2/2016 – podľa GP 43151736- 1/16 parcela 

č. 2650/220 – trvalý trávny porast k.ú. Veľké Uherce. 

b) Zámennú zmluvu č. 1/2016 na vzájomnú výmenu nehnuteľného majetku – zo strany obce 

podľa GP č. 43151736-1/16 parc. č. 2674/34 – trvalý trávny porast o výmere 5 m2 a zo strany 

Márie Poluchovej podľa toho istého GP parc.č. 2674/16 – trvalý trávny porast o výmere 6m2. 

 

Zmluva o prenájme nehnuteľnosti – medzi Obcou a Miriam Čmaradovou – na minulých OZ sa 

schválil zámer. Zmluvu poslanci obdržali,  jedná sa o priestory v budove Zdravotného 

strediska, má niekto niečo ? Bude tak, ako sme sa dohodli, čiže 15 € za 1 m2. (príloha č. 10) 

Návrh na uznesenie bude – OZ schvaľuje nájomnú zmluvu č. 1/2016 na prenájom nebytových 

priestorov v budove ZS v prospech nájomcu – Miriam Čmaradovej, bytom Veľké Uherce 272. 

 

Zmluva o nájme plynárenského zariadenia NZ 1€ 82/2016/RCS medzi prenajímateľom – 

Obcou a nájomcom SPP – distribúcia, Mlynské Nivy 44/b, Bratislava – kvôli ktorej bolo 

zvolané aj neplánované zasadnutie OZ, návrh zmluvy ste obdržali, má niekto niečo ? (príloha 

č.11) 

Nikto nemal.  

Návrh na uznesenie – a/ schvaľuje zmluvu o nájme plynárenského zariadenia NZ 1€ 

82/2016/RCS medzi obcou a SPP 

 

Právne stanovisko k prehratému súdnemu sporu (určenie vlastníctva M. Školkovej)  

V nadväznosti na tento prípad, aby sme sa ako Obec nesúdili v budúcnosti, dala starostka 

vypracovať advokátke právne stanovisko, ako postupovať v prípadoch dvojitého vlastníctva, 

aby sme sa zbytočne s každým nesúdili . Ide o prípad nezapísaného dedičstva, lebo pozemok je 

aj na Obec aj na niekoho iného, kataster to nemôže zapísať, tak my ako Obec musíme 

postupovať tak, aby sme zbytočne nevyvolali spor, aby sme uzavreli dohodu. 

Je to v stanovisku podrobne rozpísané, tak či sa chce niekto niečo opýtať. (príloha č. 12) 

P. Toth –je to podrobne vysvetlené, dostali sme stanovisko právničky, tá nám dala doporučenie, 

tak by sme sa mali toho držať a predchádzať zbytočným konfliktom. 

Starostka obce – do budúceho zasadnutia OZ pripraviť zmluvu k pozemku č. 1974/8 k.ú. Veľké 

Uherce  

p. Kundlák – dôkazy sú jasné, stanovisko je jasné 
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starostka obce – je to prededené a nie je do v Katastri zapísané 

Návrh na uznesenie – OZ berie na vedomie   

a/ informáciu o prehratom súdnom spore Rozhodnutie Krajského súdu v Trenčíne č. 4 

Co/656/2015-58 zo dňa 5. mája 2016 ohľadne určenia vlastníctva k nehnuteľnosti v prípade 

navrhovateľky Márie Školkovej 

b/ ukladá : nevyvolávať súdny spor alebo respektíve nečakať na vyvolanie súdneho sporu 

dedičmi prídelcov v prípade dvojitého vlastníctva k pozemku par. č. 1974/8 k. ú. Veľké Uherce, 

ale uzavrieť dohodu, respektíve zmluvu na určenie vlastníckych práv v prospech dedičov 

 

Starostka informovala o vypracovaní projektu rozšírenia vodovodu za kultúrnym domom, ako 

býva p. Maťašeje a ďalej, musíme to rýchlo vybaviť, nakoľko to chce dať ešte doasfaltovať. 

Tieto práce neboli zahrnuté v rozpočte,  predpokladaná suma je 6-7 tis. Eur, zahŕňa to podľa 

projektu aj hydrant. 

Máte k tomu pripomienky ?  

p. Kmeť – keď už to robíme, treba dať urobiť geometrický plán, nakoľko tam viedla cesta až 

k pomníku 1. svetovej vojny, ľudia si potiahli oplotenia záhrad až k potoku a treba zistiť, či 

nezasahujú až do obecných pozemkov, ak áno, nech si oplotenia posunú, nakoľko musí byť 

dodržané ochranné pásmo 

Starostka – ja by som to teraz ešte neriešila, je množstvo dôležitejších vecí, ktoré treba urobiť 

p. Kundlák – už sme naháňali ľudí na opačnej strane (p. Laco, Vlčko a pod.) bolo by asi vhodné 

sa pozrieť aj na druhú stranu 

p. Kmeť – potiahnuť vodovod, pokiaľ je predpoklad, že bude pokračovať výstavba 

starostka – tento už nie, nakoľko je vydané stavebné povolenie 

p. Toth – tam to bude komplikované, bude mať k tomu čo povedať aj Povodie Váhu, skúšalo 

sa to už aj s bývalým starostom, ohľadne cesty, potiahnuť ju až pri pomník, tam sú zrejme už 

súkromné pozemky a tam narazíme na problém 

p. Laco – treba to teda aspoň pozrieť, na čom sme 

starostka – možno budúci rok sa do toho pustíme 

Starostka upriamila pozornosť, že sa chce uchádzať o prostriedky na kultúrny dom, zateplenie, 

výmenu okien, kúrenia, osvetlenie, napr. Envirofond nedal výzvu na zateplenie verejných 

budov, ako bolo napr. na materské školy, čaká sa na výzvu na operačnom programe „Kvalita 

životného prostredia“ , čo je však komplikovanejšie, nakoľko musíme dať spraviť energetický 

audit, 

ktorý bude vo výške cca 5 tis. eur, musia sa spraviť nové projekty, kde už bude všetko, výmena 

kotlov, svietidiel za úspornejšie, hlavne, že musíme budovu dostať do „A“. 

Budeme dávať výzvu na projektovú dokumentáciu – z toho operačného programu nám preplatia 

náklady na projektovú dokumentáciu – vychádza to cca 19 tis. eur. Budeme musieť aj tak urobiť 

úpravu rozpočtu, s čím sme nerátali. 

Dávam na zváženie, či ísť do toho – poslanci  - jednoznačne áno. 

Finišujeme s asfaltovaním, trošku sme spomalili, nakoľko máme stále problémy s tými 

domami, čo vytápa. Stále sa hľadá chyba, ako sa vykopala drenáž, nastalo zlepšenie a odrazu 

je voda späť. Máme však prísľub, že to vyriešia. 

Ďalej sa bude pokračovať asfaltovaním za čističkou.  

Začali sa robiť chodníky na cintoríne. 
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         8. Interpelácia poslancov OZ 

             Mgr Javůrková nadviazala na už spomínané chodníky, chce sa spýtať, kto to robí, ako 

sa to robí, chce bližšie informácie  

p. Toth - uskutočnilo sa výberové konanie na firmu, ktorá bude zhotoviteľ, záujem prejavilo asi 

5 firiem, vyhrala tá, čo ponúkla najnižšiu cenu za zhotovenie chodníkov - 34 527 € 

p. Laco – rátalo sa s ozvučením a osvetlením – s predprípravou na to? 

starostka – určite nie, kostol je osvetlený, nevidím dôvod na ďalšie osvetľovanie, čo sa týka 

ozvučenia – farský úrad zakúpil aparatúru, tá postačuje pri hroboch pri pohreboch, my sme 

zmodernizovali ozvučenie Domu smútku a iné sa neplánujeme 

starostka ďalej vysvetľuje, ako pokračujú práce s chodníkmi 

p. Kundlák – prečerpávačky po obci – je to ohradené, je to fajn, či sa to nedá dočasne prekryť, 

aby nedošlo k nejakému nešťastiu 

starostka – bude to do Vianoc 

p. Laco – dom Jána Tomíka, DDRT, Západoslovenské vodárne – vodovod, cesta Pastierňa, 

priehrada, či je dátum reálny, opílenie stromov v MŠ, počet aktivačných pracovníkov, či 

neuvažujeme o prijímaní nejakých dohodárov, nakoľko sa nestíha kosiť, prípadne  údržbárov 

starostka – u Tomíkov – zložili škridlu rodina, chceli sme to odkúpiť, sú tam exekúcie, nedá sa 

to, dali sme urobiť znalecký posudok od statika, budeme dávať príkaz na búranie, je to na 

stavebnom úrade,  

DDRT – urgujem, je to u ministra práce pol roka, je to pozastavené, nič sa nedeje 

Vodovod – Záhumnie – posudzovali sme projektovú dokumentáciu, je to na Západoslovenskej 

vodárenskej, zostalo to nedoriešené, musíme počkať 

Priehrada – nemá vedomosť o zmene termínu – apríl 2017, nikto ju neinformoval 

Opílenie stromov v MŠ – bude sa vykonávať priebežne 

Pracovníkov na aktivačných prácach – 2 ženy a 5 mužov, z toho Viliam Súlovský je na plný 

úväzok, platí ho Úrad práce, 3 sú na 80 hodín, zvyšok na 32 hodín – malo by ich byť 15, len 

nenastúpili 

p. Kmeť – zaliatie spojov, treba aj stredom cesty – v Čerešňovej nie je, prípojka pri Kopálov na 

Zväzarme, reklama Kaviarnička, platí nájom za reklamu ? 

starostka – zalievajú sa cesty priebežne, bude to dokončené, prípojka bude urobená 

p. Kmeť – Dom smútku – sme dostali dotáciu 6 tis. eur, aj WC treba urobiť 

Ing. Toth – dala sa spraviť vizualizácia, bude sa budúci rok robiť 

Starostka – reklamu dali na zváženie, ak nebude OZ súhlasiť, dajú ju preč. 

Poslanci doporučujú uzatvoriť zmluvu a vyrúbiť nájom, inak súhlasia. 

p. Kmeť ešte poďakoval riaditeľovi ZŠ za to, že uvoľňujú žiakov k reprezentáciu Hasičského 

zboru, ďalej žiada o vykopanie studne na ihrisku, nakoľko potok je skoro bez vody, nemôžu 

hasiči cvičiť, nedá sa polievať ihrisko – je s tým problém, obávajú sa, že keď sa spustí 

kanalizácia, potok zmizne ... 

starostka obce – pouvažujeme, je tam obecný pozemok, kde by sa to dalo realizovať?  

p. Kmeť – áno  

p. Toth – asfaltovanie – na ceste po priehradou, vedľa potoka, pri p. Miroslavovi Foltánovi sa 

asi zabudlo urobiť 

starostka – áno, dorobí sa to, my máme spísané všetky nedostatky a všetko sa to bude robiť, či 

už nie tento rok 

p. Toth – pri Rajnohov treba spraviť výjazd smer Kolačno  

p. Kmeť – upozorniť, aby pri Rajnohov neparkovali, lebo je tam problém, neprejde tam sanitka, 

ani hasiči 

Starostka uzatvára interpeláciu poslancov. 
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          9. Diskusia. 

              Pani Kováčová – situácia u nich je nezmenená, navštívili ich opäť, budú sa robiť nové 

sondy, aby sa zistilo, či to bolo dobre spravené. Pri pani Vaverkovej do toho kanála, to je asi 

70 cm pod úrovňou cesty, tam sú pod mrežou 20 cm vysunuté spolu asi 90 cm  - 2 drenážne 

rúry, odtiaľ išli až pri nás kopali až do hĺbky hádam viac než 2 metre. Pretože sa narazilo až na 

tú rúru, čo robili kanalizáciu, mne dokonca pokazili aj prípojku. Tak ja si myslím, že to nie je 

spád ako oni tvrdili. To nemôže tá voda ísť predsa hore brehom. 

Starostka – ak to zle spravili, budú to opravovať. Dávali dokonca 2 drenážne rúry. Nevyteká 

voda nikde, tak bude inde problém. Mala som rozhovor s p. Čiernikom, budú to riešiť. 

p. Kováčová – nejde to do spádu, treba tam „krta“, aby sa to prečistilo. Teraz tam je len blato, 

je tam mokro, pod pivnicami sú kanály, treba kanál prečistiť, zistili by, kde je to zapchaté. 

Nechceme byť do jari na vode. Všetci máme vodu, niektorým už dvíha aj plávajúce podlahy 

v domoch. Treba s tým niečo robiť. 

Starostka – na konci kanalizácie to chytiť a treba  to prekopať, len kto mi to dovolí cez súkromné 

pozemky prekopať 

p. Kováčová – nech to prevŕtajú, prišli by na to, kde to je porušené, inak to nezistia, lebo tá 

pôda je tam vlhká, mokrá, všetky domy sú podkanalizované, je to funkčný kanál, bolo to 

prepojené až k p. Kmeťovi, p. Vlčko v pivnici vodu nemá, lebo si spravil studňu. 

My sa musíme už obrátiť aj na poisťovňu, lebo máme škody. 

Ing. Krištien – chcem pripomenúť to, čo pred pár rokmi bývalý starosta sľúbil a nezrealizoval, 

ide o smreky pri potoku, majú 20-25 m – mám obavy, aby nedošlo k škodám, parkujú tam aj 

autá, žiada o spílenie stromov, keď príde víchrica, môže sa stať nešťastie 

Po 10 rokov vidím, že cintorín sa dáva do poriadku. Chcem sa poďakovať pani starostke, kvitujú 

to aj iní ľudia, konečne sa niečo robí aj na cintoríne. 

Samozrejme, je to práca na viac rokov, aby sa všetko dalo do poriadku. Pýta sa, či máme 

stavebný dozor, aby sa nám nestalo to, čo v obci, že sa nám prevaľujú chodníky, aby sa to robili 

tak, ako sa má. 

Starostka – k tým stromom, čo bude treba, opílime. Čo sa týka chodníkov na cintoríne, to nie 

je koniec, bude sa pokračovať, nedá sa všetko naraz. Firma, čo tam robí, je stále pod dozorom. 

Ja som tam niekedy aj 3x za deň. 

p. Valášek – poukazuje na ich ulicu, je zanedbaná, občania tam žijúci sú už starší, nevládzu. 

Kto má na starosti ulicu, ktorý poslanec? Treba, aby sa zaujímali poslanci o svoje obvody.  

Pokosené nie je, len raz sa kosilo. Lístie napadané, vysoká tráva, budú s tým problémy. 

Také veľké plochy sa nemajú kosiť krovinorezmi, ale kosačkami. Lavičky sú polámané, 

zdevastované. Nerobí sa tam nič. Ďalej upozorňuje na prevalenú šachtu, môže dôjsť k úrazu, 

nie je označená značkou. Potok, kto má na starosti ? Neplní si svoje povinnosti, pomaličky tam 

rastú stromy, nekosí sa. Ľudia si svojvoľne sadia, čo chcú. 

Kedy sa to bude k tým kontrolným šachtám zalievať ? 

Starostka – kosenie – bolo iných starostí s kanalizáciou, ten váš parčík, bolo tam navozené, 

uvažujem do budúcnosti to dať do poriadku, keď skončia práce kanalizačné. Šachta – nie je tam 

označenie – vždy nám ho presunú, alebo vandali odhodia. Potok – vyzveme Povodie Váhu, 

dokosia.  

p. Valášek – keď orežem strom, môžem to tam nechať celé leto? Lebo to tam máme celé leto. 

Starostka – nie, na to slúži kompostovisko. Ak sú starší, imobilní občania, tým samozrejme 

pomôžeme, odvezieme. 

Niektoré prípojky sú zaasfaltované, ale budú sa dorábať – konečná úprava sa bude robiť. 

p. Kmeť – p. Valášek ste povedali, že to tam niekto navozil, tak to treba nahlásiť, že kto to tam 

dal.  

p. Valášek – nech si to všíma poslanec. Nik už nič nemal. 

Starostka uzavrela diskusiu. 
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                10. Schválenie uznesení. 

                 Starostka vyzvala pána Tótha , aby predniesol návrh jednotlivých uznesení. (príloha 

č. 13) Pán Tóth prečítal jednotlivé uznesenia a starostka sa znovu pri každom spýtala, či chce 

niekto niečo doplniť. Nikto žiadne uznesenie nechcel doplniť. Za každé uznesenie hlasovali 

poslanci osobitne.  

Uznesenie č. 36/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 37/2012 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 38/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 39/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 40/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 41/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 42/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 43/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 44/2016 Starostka dala hlasovať. 7 poslancov  hlasovalo za. 

 

                12. Záver. 

                Na záver sa starostka všetkým poďakovala za účasť a popriala príjemný zvyšok 

večera.  

 

Zapísala Lýdia Korcová vo Veľkých Uherciach 4. novembra 2016       ................................. 

 

Overovatelia zápisnice: 

                                     Ján Kundlák                       ................................................. 

 

                                     Anton Plandora                  ...................................................  

 

 

 

  

 

 

 

 

 


